
 

 

 
 

KLASA:021-05/19-01/79 

URBROJ:2168/01-03-01-0387-19-9 

Pula, 30.07.2019 

 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 

n/p Petar Ćurić, vijećnik 

n/p Tiziano Sošić, Predsjednik 

 
 

PREDMET:  Amandmani na Prijedlog dnevnog reda 17. sjednice GV-a Grada Pule 

(31.07.2019.) - prijedlog Dopune dnevnog reda  

 

  

 
Poštovani, 

 

slijedom zaprimljenog zahtjeva kojim se traži dopuna Dnevnoga reda 17. sjednice Gradskog 

vijeća Grada Pule, u sklopu kojeg i odgovor na postavljena pitanja, u nastavku dostavljamo 

očitovanje u predmetima iz nadležnosti rada Upravnog odjela za prostorno uređenje, 

komunalni sustav i imovinu i to kako slijedi: 

 

1. Koji je naziv tvrtke koja je odradila sječu stabala oko Arene i koliko je novaca za to 

isplaćeno iz gradskog proračuna? 

OBRAZLOŽENJE: 
Na popularnoj Facebook stranici "Puljani, grad i neka prohujala vremena" administrator i 

članovi te stranice javno se pitaju i traže od pulske gradske vlasti da im dostavi: naziv tvrtke 

koja je odradila radove oko Arene tj. onu naprasnu sječu stoljetnih stabala, ime i prezime 

vlasnika te tvrtke te koliko je novaca točno isplaćeno po tom pitanju iz gradskog proračuna? 

 

 

 



 

 

ODGOVOR: 

Uklanjanje stabala tijekom izvođenja radova na obnovi Uspona Marijana Rotara (serpentina) 

izvedeno je od strane tvrtke Pula Herculanea u sklopu Ugovora o obavljanju komunalne 

djelatnosti održavanja javnih zelenih površina za 2019. godinu . 

Troškovi uklanjanja izračunati su temeljem stvarno utrošenih radnih sati djelatnika i strojeva 

kao i odvoza materijala te su iznosili sveukupno 14.623,00 kuna (sa PDV-om). 

 

2. Postoje li u Puli stanovi za zaslužne građane (po uzoru na Zagreb) i po kojim se 

kriterijima oni dijele? 

 

OBRAZLOŽENJE: 
Svjetski proslavljeni akademski kipar iz Pule, kontaktirao nas je jer su on i njegova cijela 

obitelj cijeli život podstanari. Pitao bi pulsku gradsku vlast postoji li mogućnost da se 

zaslužni građani ovoga grada (sportaši, umjetnici) prijave za nekakav gradski stan, i ima li 

Pula uopće stanove za zaslužne građane kao što ima Zagreb? Mario smatra da je 

međunarodna promocija Pule kroz njegovo kiparstvo velika stvar i veli da se nema čega 

sramiti. Veli da je poslao i dogradonačelniku Cveku pitanje na ovu temu, koji mu je rekao da 

lista postoji – pa vas sada ovdje javno pitamo kada će javni natječaj za te stanove i koja je 

stvarna procedura? 

 

ODGOVOR: 

Pitanje dodjele stanova u najam osobama zaposlenim u oblasti zdravstva, kulture, športa, 

visokog školstva, pravosuđa i policije, čiji su rezultati rada značajni za Grad Pulu, uređeni su 

Odlukom o davanju stanova u najam. Dodjela stanova za prethodno navedene osobe provodi 

se neposredno, temeljem odluke gradonačelnika, bez provedbe natječaja, pri čemu je 

godišnje, po ovoj osnovi, moguće dodijeliti do dva stana. 

 

 

S poštovanjem 

 

 

ZAMJENICA PROČELNIKA 

Ingrid Bulian, mag.ing.arh. 
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